


Sommar och höstjobb 
 Mycket  jobb har utförts denna sommar å höst 
 4st broar har blivit byggda , leder har blivit röjda, huggit 

ruskor för märkning över lägdor , skyltat å märkt så mycket 
vi hunnit , jag skulle tro att det minst är lagt 2 mån 
heltidsjobb denna sommar/höst på detta. Allt är ju eftersatt 
och därför blir det ju initialt väldigt mycket jobb som måste 
utföras . Man måste ha tänket att en barnfamilj med lätthet 
skall kunna åka här å även en blind höna skall hitta utan att 
känna sig ängslig . Jag tror att vi snart har nått målet men vi 
har en liten bit kvar framförallt med ”kryssmärkning” . 
Delar upp projekten här efter.    



Röjning 
Skulle tro att vi röjt 
igenom ca; 6km led i 
sommar/höst. Det finns 
ju alltid mer att göra 
men vi får ta allt 
eftersom och sedan är 
det ju så att man ser 
sedan när vintern 
kommer vars insatser 
behövs göras senare  

 



Broar 
Bro över diket :Mycket 
jobb har lagts ner på 
broar å säkring av broar 
för stigande vatten. 
Broarna över bäcken är 
säkrade m stålrör och 
spännband .Dom fick ju 
ett prov i somras och det 
var innan vi säkrade 
med spännband å dom 
låg kvar….Pust 

 



”Alfs” bro (nedanför Alf) 
 



Bron mot Skademark.(å ett tack till 
Tomas) 

 



Raningen 
Denna låg där först är 
lite omgjord nu, modell 
lite större 

 



Ledmärkning 
Ledmärkning är viktigt 
för alla och egentligen 
skall man se kryss från 
kryss men vi är inte 
riktigt där ännu . Har av 
sek 3 fått ca:100 kryss 
och 30 ST impregnerade 
stolpar;10 ST stolpar är 
använda men kryssen är 
slut så Andreas och jag 
har pratat om att köpa 
ca 100 ST till .. 

 



Sammanfattning 
 Det har som sagt varit tufft med mycket jobb men nu väntar vi på den 

vita snön för att se resultatet av allt slit. Pengarna på kontot är ca:+ 
1992kr i dags datum 17/12.Jag har inte tagit upp diesel och 2 takts 
bränsle o dylikt vi kör det på det ”ideella” kontot i år .Andreas å jag har 
delat på ca 20L ATV bränsle . ATV maskinerna har annars också gått på 
det ”ideella” kontot…Varför?...Så här från början måste vi ju se vart man 
hamnar, vi vill ju att pengarna ska gå till släpning ”underhåll” av 
lederna och inte det här tråkiga som ”inte syns” men behövs ändå . Vi 
fick bara superlativ i fjol och det borde ju bli bättre för vart år vi får 
hålla på med detta och med er hjälp. Jag har gjort skyltar som visar att 
ni stödjer oss och som kommer att sättas upp i varje VEK-by vid 
”ingången” till lederna. 

 Med vänlig hälsning Nicke å Andreas  
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